
 

 

 

 

Referat lokalrådsmøde  
30. januar 2025 

 
 

Deltagere: Gitte, Knud, Allan, Jan, Jette, Lars, Anna-Marie (referent)  

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

    
2. Planlægning af generalforsamling – se 
 udkast til dagsorden 

 Indkaldelsen er godkendt.  Vi mangler dog lige en tilbage- 
 melding fra én af foredragsholderen. Gitte melder tilbage 

til Anna-Marie, som herefter offentliggør indkaldelsen til 
generalforsamlingen.   

  

3.  Fælles lokalrådsmøde og fordelingsmøde 28. januar  
 Gitte og Anna-Marie informerer fra mødet.  

Gitte rundsender alle indkomne ansøgninger til næste  
fordelingsmøde, hvor der er ansøgningsfrist 10. september.  

  

4. Delecykelordning – se mail fra Gitte 
 Vi ansøger ikke regionen om at være en del af dette.  

 
5. Mail fra Saksild Lokalråd – ”vi taler med én stemme” - 
 se mail fra Gitte 

 Vi har modtaget en mail fra Borgergruppen for ansvarlig 
 udvikling i kystområdet under Lokalrådet i Saksild. Vi   

 taler om deres oplæg.   
 
6.  Møde med borgmester, kommunaldirektør og teknisk chef  

 18. februar. 
 Lokalrådsformændene er blevet indkaldt til møde på  

 kommunen.  Men der er desværre ikke kommet en  
 dagsordenen, som vi kan forholde os til.  
  

 
7. Grønt Partnerskab Amstrup 

Poul Henning, som er en del af arbejdsgruppe, har kontaktet 
Bendt Nielsen, konsulenten på projekterne.  



 

Falling: Der er intet nyt. Vi føler os kørt ud på et sidespor af 

konsulenten.  
 Amstrup:  Der overvejes at finde flere midler til at flytte jord.  

 Igen er vi kørt ud på et sidespor af konsulenten.  
 Vi kan godt være i tvivl om, om vi helt er blevet droppet i disse 

 2 grønne partnerskaber.  
 
8. Evt.  

 Gitte er indbudt til møde med Renosyd omkring fremtidens 
 genbrugsplads d. 19. februar 2025.  

 
Hvis Anna-Marie ikke har mulighed for at deltage i 
generalforsamlingen, er Knud referent.  

 
ØFUG har lavet et opslag på Facebook, at de er ved at lave en 

film om vores område.   
 
På Fælleslokalrådsmøde var der en snak om knudepunkter.  

Der findes kun 2 knudepunkter i oplandet i Odder.  
Og hvad er reglerne mhp. taksten?  

Torben, fra Hundslund, vil kontakte kommunen for at få de helt 
korrekte regler at vide. Medtages til næste fælleslokalrådsmøde.  
 

Vi har fået en henvendelse fra en borger omkring de mange 
huller i vejen på Havrevænget og Langager.  

Meget af trafikken på Havrevænget er til kommunale bygninger.  
Knud kontakter kommunen.  
 

Modtaget en invitation til ”Hvordan vil du gerne bo i fremtiden” 
om f.eks. seniorbofælleskab. Seniorrådet har indkaldt til et 

dialogmøde. 5. februar kl. 17 – 18.  Man kan købe en billet på 
Odder Billetten.  
 

 Gitte laver et opslag på Facebook omkring ønsker til flagning i  
 forbindelse med konfirmationer af unge mennesker i Ørting- 

 Falling Sogne.  
 

 Næste møde d. 24. februar, kl. 19 hos Lars.  
   
 

 
 

   
   
  

 
 

 
 

 


